
JINDŘICH KULHAVÝ: BLÍŽÍ SE ZÁSADNÍ
BOD ZLOMU
- CZ24 News | 10. února 2021

Covidohysterie přechází do další fáze. Naprosto bez zábran se začalo mluvit o očkování našich
dětí. Vidět moderátory televizního zpravodajství hovořit bez uzardění o tom, že bude potřeba očkovat
proti covidu děti už od batolat, přičemž klinické testy na prvních z nich už začaly, nás může dovést k
myšlence, kolik peněz musí tito moderátoři dostávat, když o podobném tématu hovoří, jako by nešlo
o něco naprosto nepřípustném.

Až dosud se o vakcinaci mládeže do 16ti let hovořilo jako o neaktuální. Je to vcelku logické,
uvědomíme li si, jaké komplikace způsobuje dospělým osobám. Zároveň spolehlivost vakcín je
přinejmenším diskutabilní a následky používání po pouze krátkodobém testování se mohou projevit i
po delší době. Vystavovat mládež jakémukoliv riziku vyplývajícího z nedostatečného poznání viru a z
neschopnosti léčit lidi covidem zasažené léky k tomuto účelu předurčenými je nepřípustné. Vláda,
která by o tom jen uvažovala, je zločineckým spolkem.

Dosud jsme mohli polemizovat o tom, je li covid vypuštěný záměrně či omylem, jsou li
vakcíny potřebné, přeceněné či obsahují li léčivé či škodlivé látky. Lze vést spory o existenci mutací,
o potřebnosti a účinnosti roušek, o zbytečnosti lockdownů a dalších opatření. Dokud se to týká
dospělých, je to pouze střet názorů, který se dá vyřešit buď podřízením se nebo bojem. Ale při
uvědomění si nesmyslnosti veškerého počínání a chabých výsledků nelze v případu dětí souhlasit s
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jejich očkováním.

Na chvilku odbočme. Izrael má nejvíce proočkovaného obyvatelstva, přesto počet
nakažených roste. Palestinci moc neočkují a počet infekčních rapidně klesá. To vše v podobném
prostředí, rozdíl může být v horší hygieně u Palestinců. Podobný pokles je zaznamenán v Indii. V té i
přes tuto skutečnost svou vakcínu na dětech testují. Je třeba si říct, že právě v této lidnaté zemi
Gatesovy vakcíny zabíjely právě mezi dětmi. Připomeňme si, že běžně testy podobných preparátů
trvají 10 let a teprve poté se z laboratorních zvířat přechází na lidi. V tomto případu tomu tak není a
účelově vyvíjená chemická látka byla puštěna do oběhu po pár měsících od počátku vývoje. Už to je
alarmující.

To vše by bylo možná nepodstatné, kdyby neexistovalo tolik lží kolem samotného covidu a
podezření, která navíc zní naprosto logicky. Falešné a nespolehlivé testy, násobení počtu
pozitivních, neochota přijmout fakt, že některé léky jsou v boji s covidem účinné, a přesto nejsou
povolené a byly stažené z prodeje, ignorace názorů z druhého břehu, přestože jsou podloženy fakty a
vyslovují je skutečné lékařské kapacity. Politizace viru a situace kolem něj je přinejmenším podezřelá
a lidé stojící za mediální prezentací údajné nebezpečnosti koronaviru, potřebě blokováním státu a
běžného života patří k těm nejméně důvěryhodným. Manipulují s davem a statistikami. Novým hitem
se stala kolektivizace. Chápejme to tak, že buď budeme všichni navzájem solidární a poslechneme
příkazu nechat se ,,dobrovolně“ očkovat, abychom získali kolektivní imunitu, nebo v případě
odmítnutí bude část rebelů vystavena nařčení z kolektivní viny z dalšího roznášení epidemie.
Absolutně je tak ignorováno právo jedince rozhodnout o míře rizika, kterým může být podstoupení
očkování neprověřenou látkou.

Výše uvedené se pořád vyskytuje v dimenzi dospělých. Polovina národa a možná i světa celé té
umělé pandemii nevěří. I proto už nastrčení ,,odborníci“ říkají, že nikoliv 75%, ale o dalších 10% více
lidí je potřeba proočkovat. Zbývajících 15% jsou ti, kteří ze zdravotních důvodů vakcinaci podstoupit
nemohou. Takže vládnoucí třída skutečně počítají s tím, že dobrovolně předáme děti do jejich rukou
a povolíme jim na nich experimentovat. A právě tento okamžik lze považovat za bod zlomu. Je totiž
jisté, že elity udělají vše proto, aby lidstvo rozdělily na poslušné a rebelující. O tom, kdo bude mít
výhody a komu hrozí masivní represe není pochyb. Takže je tu otázka. Necháte si sáhnout na děti,
nebo konečně pochopíte, k čemu tento způsob neschopnosti se vzepřít vede?

 

Autor: Jindřich Kulhavý

Zdroj: https://pravyprostor.cz/


